
 

MØDEREFERAT 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 12.09.2012 

 

MØDT:  Per Johansen, Tina Olsen, Per Larsen, og Jane Nordby, Annette Pedersen, Poul Erik Rønje 

 

Afbud fra: Dan Johansen, Kazimier Mechula 

 

Referent: Linda Qvistgaard 

 
1. Velkomst PJ  

2. Referat sidste Bestyrelsesmøde PJ  

3. Postgennemgang/orientering PJ  

4. Indkomne forslag/ klager PJ  

5. Legepladser TO  

6. Landsbyggefonden PJ  

7. Nyt fra Poul Erik Rønje PER  

8. Udvalg ALLE  

9. Råderet / udkast ALLE  

10. Evt.  

  

1. Velkomst 

Per Johansen bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde.  

Fritz og Nielsen rettes til Fritz og Andersen. 

 

3.  Postgennemgang/orientering 

Der er via Domea sat en undersøgelse i gang vedr. den måde varmeregnskabet fra Brunata er 

lavet og a´conto regninger er opgjort på.  

Der er kommet indkaldelse til Generalforsamling i Fjernvarmeværket. PJ deltager. 

Ekstraordinært beboermøde bliver mandag d, 29/10  2012 kl 18,30. Bestyrelsen sammensætter 

dagsorden og indkalder.  

 

4. Indkomne forslag/ klager 

Der er indkommet og behandlet 0 klager.  

To ansøgninger om hegn i forhaver er sendt til domea 

 

5. Legepladser 

Der har været møde med konsulenten fra Indu ang. opførelse af den store legeplads.  Der skal 

forudbetales 18 måneders vedligeholdelses kontrakt som et depositum. Der søges om 

pengene fra dispositions-fonden. 

  

6. Landsbyggefonden  
Der er lavet et energisyn 2012 som foreslår forskellige energibesparende foranstaltninger.  

PJ får det med ind under den samlede renovering sammen med de andre legepladser – disse 

som en forbedring af det sociale liv i bebyggelsen. Listen fra beboerudvalget blev 

gennemgået punkt for punkt af bestyrelsen. 

  



7.  Nyt fra Poul Erik 
     Der er ikke noget specielt nyt før efter mødet vedr. Landsbyggefonden. 

     Hvilken pris regner bestyrelsen for rimelig for de ønskede askebægre udendørs.  

     Låsene på handi-p på 1-parkering er klar til montering. Der laves en prøvemontering.  

     Ny folder lægges hos PER til nye beboere – den omdeles til nuværende. 

  

8. Udvalg. 

Alt er på nettet vedr. referater og kalender og hvad der sker på IT aften. Fra den ny sæson vil 

der ydermere være rygeforbud i net café.  

Næste møde i katte-udvalg er onsdag 12/9 2012.  

Intet nyt fra haveudvalget. 
 

                               

9. Råderet/udkast 
Farver i bebyggelsen skal holdes til dem der er på nuværende tidspunkt indtil der kommer nye kulører 

i forbindelse med renoveringen.  

 

 

10. Evt. 
 Der arbejdes på en ny løsning vedr. Tv i nr. 14 

 

 

 

  

 

 

     

 


